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INTERPELACJA 

w sprawie: godzin zapalania latarni ulicznych. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z prośbą o rozważenie przyspieszenia włączenia oświetlenia drogowego w Poznaniu. 

Obecnie oświetlenie w okresie zimowym włącza się ono jeszcze przed zapadnięciem zmroku, w pozostałym 

okresie lampy załączają się w porze tzw. zmierzchu cywilnego. Nawet przy dobrej pogodzie, w chwili 

zapalania latarń na dworze jest już bardzo ciemno. Na tyle, że zapalenie lamp od razu daje odczuwalną 

poprawę. W dni pochmurne przed kilkanaście minut jest po prostu ciemno. Powoduje to ogromne 

zagrożenie w ruchu drogowym dla pieszych i rowerzystów.  

Proszę o rozważenie przyspieszenie przyspieszenia włączenia oświetlenia drogowego w Poznaniu oraz 

o informację, czy jest możliwość wprowadzenia czujników zmierzchu, dzięki temu w dni pochmurne 

oświetlenie zapalało by się wcześniej. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 


